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Onderwerp: Schriftelijke vragen n.a.v. het bericht betreffende stikstofproblemen op 

melkveehouderijbedrijf Kolhorn Dairy Farm in Biddinghuizen 

Datum: 22 augustus 2023 

 

 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 

 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Regelement van Orde stelt de fractie van het CDA 

de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over het bericht van 

boerin Anje Grin, verschenen  bij Omroep Flevoland, de NOS, Facebook etc. over het 

gedwongen  beëindigen van hun melkveebedrijf in Biddinghuizen. Volgens hen is er door het 

Ministerie van Landbouw aangegeven dat er geen enkele andere mogelijkheid is dan stoppen 

met hun bedrijf. Dit omdat zij piekbelaster én PASmelder zijn. 

 

1. Kent u dit bericht? 

 

2.  Wat is uw analyse van deze situatie? 

 

3. Heeft u voordat dit bericht in de media is verschenen (medio augustus) al contact gehad met 

betrokkenen? Zo ja? Waaruit bestond dat contact? Zo nee? Was u al eerder bekend met de 

problematiek? 

 

4.  In uw coalitieakkoord staat dat er geen gedwongen beëindigingen zullen plaatsvinden in 

Flevoland. Ook heeft u aangegeven in beeldvormende sessies dat gedwongen beëindigingen 

niet aan de orde en niet nodig zijn; het traject aan de Noordkant van Flevoland is voldoende om 

de doelen te halen, zo gaf u aan. Het gebiedsplan was toch gericht op de bedrijven die zich 

dicht bij het Natura2000 gebied Weerribben/Wieden bevinden? Hoe verklaart u desondanks dan 

de ontstane situatie? In hoeverre is het in overeenstemming met het Provinciale gebiedsplan 

stikstof, dat deze ondernemer in de gemeente Dronten als ongewenste piekbelaster wordt 

beschouwd? 

 

5.  Zijn er mogelijkheden voor deze PAS-melder om alsnog een vergunning te krijgen? 

Bijvoorbeeld door minder depositie en compensatie? 

 

6. Wat gaat u doen om eventuele gedwongen onteigening te voorkomen?  Welke inspanningen 

onderneemt GS / Provincie Flevoland om dit gezonde bedrijf toekomst te geven in Flevoland?   

 

7. Heeft u al contact gehad met LNV hierover? Zo ja. Wat heeft dat opgeleverd? 

 

8. Waarom ontbreekt Flevoland op de landelijke website https://www.aanpakstikstof.nl/aanpak-

piekbelasting/ondersteuning? 

 

Vriendelijke groeten 

https://www.aanpakstikstof.nl/aanpak-piekbelasting/ondersteuning
https://www.aanpakstikstof.nl/aanpak-piekbelasting/ondersteuning
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